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Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare 
Veiligheid> + Politie + Driehoek]

Driehoeksoverleg. 
Update HIC aspect Woninginbraken.
We hebben een integraal plan van aanpak woninginbraken 2015-2018 vastgesteld. 
Hierin staan onder andere alle maatregelen die we nemen om woninginbraken tegen 
te gaan en terug te dringen. Samen met andere veiligheidspartners wordt momenteel 
een nieuw integraal plan van aanpak voorbereid voor aankomende jaren, 2019-2022. 
De Raad heeft haar eerste informatiebijeenkomst  hierover gehad. 
Het actief betrekken van bewoners bij de veiligheid in de dorpen wordt als belangrijke 
voorwaarde gezien voor het tegengaan/aanpakken van woninginbraken. Wijken waar 
bewoners actief zijn in de veiligheid van hun wijk, waar sterke sociale netwerken 
(sociale cohesie) aanwezig zijn, zijn minder aantrekkelijk voor criminelen. De 
gemeente realiseert zich dan ook dat bewoners, naast de politie en toezichthouders 
een belangrijke rol vervullen in het tegengaan van woninginbraken en het vergroten 
van de veiligheid in de buurt. 
Over het algemeen richt de gemeente zich in haar maatregelen op: Het vergroten 
van het bewustzijn van bewoners, Het ondersteunen en aanmoedigen van 
bewonersinitiatieven om de veiligheid in de buurt en veilig wonen onder de aandacht 
te brengen, Het betrekken van burgers bij de opsporing en de aanpak van 
criminelen, Het wijzen van bewoners op het melden van verdachte omstandigheden 
en verdachte personen in de wijk. 
Gevolg hiervan is dat de meldingsbereidheid toeneemt en dat de heterdaadkracht en 
preventie van criminaliteit door buurtbewoners wordt gestimuleerd. Denk aan de vele 
WhatsApp-groepen die bewoners in het leven roepen om verdachte situaties aan de 
politie te kunnen melden. 
Huidige maatregelen zijn: Het organiseren van informatieavonden en 
trainingsavonden/workshops voor bewoners. Het geven van preventieadvies, 
voorlichting en het aanreiken van praktische tips en handvatten. Een voorbeeld 
hiervan is de training ‘Alert in de wijk’. Bewoners worden geleerd verdachte situaties 
of iemand die kwade bedoelingen heeft te herkennen en hoe je op een veilige, 
vriendelijke en effectieve manier hierop kunt reageren/handelen, Het gebruik van 
social media, facebook, de website van de gemeente, een artikel in de InforMeer om 
te communiceren over het thema met bewoners, Het versturen van 
besmettingsbrieven naar bewoners en omwonenden waar recentelijk isingebroken. 
In deze brieven wordt gewaarschuwd voor herhaald slachtofferschap en worden 
preventieadviezen en tips gegeven. Uit onderzoek blijkt dat inbrekers regelmatig 
terugkeren naar dezelfde woning, straat en wijk waar ze eerder hebben ingebroken. 
Hierdoor lopen niet alleen de slachtoffers zelf een verhoogd risico om opnieuw 
slachtoffer te worden, ook naaste buren. 
Voor de toekomst wordt gedacht aan: Het inzetten van preventieadviseurs aan huis. 
Bij inbraakgolven maken we gebruik van PKVW-adviseurs die bij bewoners thuis 



gratis preventie advies geven, Het organiseren van wijkschouwen met bewoners. Bij 
het organiseren van wijkschouwen moet je denken aan bewoners die met beheer en 
onderhoud, handhaving en gebiedsmanagement, de wijk/buurt ingaan om donkere 
en onveilige plekken aan te wijzen. Denk aan het snoeien van groen, verbeteren 
verlichting en andere maatregelen om de leefbaarheid in de openbare ruimte aan te 
pakken, Het organiseren van wijkschouwen in buurten wordt als positief ervaren om 
concreet met de veiligheidsbeleving van bewoners aan de slag te gaan, Middels 
campagnes extra aandacht vragen aan het vergrote risico op een woninginbraak 
tijdens de donkere dagen, de feestdagen en zomervakantie. Denk aan het plaatsen 
van matrixborden, opvallende mededelingen in de media, het plaatsen van een 
poster op de A0- displays langs de kant van de weg. Ook landelijk wordt er vanuit de 
Rijksoverheid en het ministerie van Veiligheid en Justitie campagne gevoerd, waar 
wij inwoners naar verwijzen. Denk aan de campagne ‘Maak het ze niet te makkelijk’. 

Cijfers
Het totaal aantal misdrijven in het basisteam HLMR/HenS is gedaald met -15% in de 
eerste drie maanden van 2018 ten opzichte van dezelfde periode in 2017. In januari 
t/m maart 2018 zijn dit 1.496 misdrijven t.o.v. 1.764 misdrijven in dezelfde periode in 
2017. De daling is te zien in beide gemeenten: gemeente Haarlemmermeer -14%, 
Haarlemmerliede & Spaarnwoude -53%. 
De geweldsdelicten nemen in beiden gemeenten in het basisteam af: 
Haarlemmermeer -33%, Haarlemmerliede & Spaarnwoude -67%. De woninginbraken 
nemen in Haarlemmerliede & Spaarnwoude eveneens af (-75%, van 8 naar 2). In 
Haarlemmermeer nemen de woninginbraken toe (+12 / +9%). De overvallen en 
straatroven nemen in beide gemeenten toe. 

Evenementen
In de V10 burgemeestersoverleg NH is gesproken over het verminderen van politie 
inzet bij evenementen en meer verantwoordelijkheid bij de 
evenementenorganisatoren neer te leggen. In de loop van 2018 zal de politie naar 
verwachting steeds meer gaan afschalen als het gaat om de inzet bij evenementen. 
Om risico’s in te dammen zullen organisatoren extra veiligheidsmaatregelen moeten 
nemen. Denk hierbij bijvoorbeeld aan de inzet van meer beveiligers om de openbare 
orde en veiligheid op en rondom het evenemententerrein te waarborgen zonder 
volledige inzet van de politie op dat moment. De politie en andere hulpdiensten 
adviseren de gemeente hierover in het traject voor het afgeven van een 
evenementenvergunning. Met de organisaties van de twee grootste evenementen in 
Haarlemmermeer en Haarlemmerliede en Spaarnwoude (Mysteryland en 
Awakenings) zijn gesprekken geweest over de gevolgen hiervan. Beide organisaties 
accepteren deze route van de politie en zijn met ons in gesprek om te onderzoeken 
in hoeverre de politie en beveiliging samen kunnen werken om de veiligheid op- en 
rond het evenement zoveel mogelijk te borgen.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
 Geen overleg geweest.

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]
 Geen overleg geweest.



Wethouder Graal
GBKZ 
(overleg gepland in juli 2018 en december 2018)

Door de stuurgroep GBKZ is het K+V rapport “Uittredingskosten” besproken en 
vastgesteld. De uittredingskosten zijn over een termijn van 5 jaar in totaal € 383.000.

AVA Polanenpark 
(overleg gepland in april 2018 en okt/nov 2018)
De jaarrekening van Polanenpark is vastgesteld, er is een positief resultaat van € 
62.250 behaald dat wordt toegevoegd aan de algemene reserve. De verwachte 
uitgifte van kavels in 2017 is niet gerealiseerd, wel zijn er diverse bedrijven die 
belangstelling hebben in een kavel maar heeft dit niet geleid tot een contract in 2017. 
Gezien het aantal bedrijven dat belangstelling heeft wordt een ‘goed’ 2018 verwacht. 
De jaarrekening 2017 wordt als C-stuk naar de raad gestuurd.(Zie c-stukken)

Door VINU is een onderzoek gedaan naar de bereikbaarheid van Polanenpark. Uit 
het onderzoek komen diverse aanbevelingen naar voren die op korte/lange termijn 
kunnen bijdragen aan een betere bereikbaarheid. De samenvatting van dit 
onderzoek wordt als C-stuk naar de raad gestuurd. (Zie c-stukken_

Door de bedrijven op Polanenpark is een proef gestart met het beschikbaar stellen 
van fietsen om van en naar het station Haarlem-Spaarnwoude te fietsen (1,5 km). 
(Zie c-stukken.)

Meerlanden (bestuurlijk)
Bestuurlijk overleg zal samen met Haarlemmermeer worden gepland.

PFO Natuur en Milieu
Overleg moet nog worden ingepland, zal mogelijk samen met Haarlemmermeer 
plaats vinden.

PFO Verkeer en Vervoer Zuid-Kennemerland
(overleg gepland in maart, juni en november 2018)
Het volgend overleg is medio september 2018 gepland.

PFO Waterketen
(Overleg gepland in maart en september 2018)
 Het volgend overleg is medio september 2018 gepland.

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie 
(BRS)] 
In april stond een BRS overleg gepland met als belangrijkste onderwerp de 1e lezing 
van de MER van het nieuwe normen-en handhavingsstelsel (NNHS) De minister 



heeft op 27 maart laten weten dat de MER met 3 maanden is vertraagd.  In een 
eerder BRS-overleg is afgesproken om een bijeenkomst te organiseren, in kader van 
overdracht voor de nieuwe bestuurders. Deze bijenkomst zal in mei 2018 worden 
gepland.

PFO Rijnland (samen met Haarlemmermeer)
Overleg gepland in 4e kwt 2018.

Recreatieschap (AB)
Nu de verkiezingen zijn geweest zal er een nieuw bestuur worden samengesteld. Het 
huidige bestuur heeft besloten om een overdrachtsdocument op te stellen dat aan 
het nieuwe bestuur wordt mee gegeven. Reden hiervoor zijn de vele 
aandachtspunten die er spelen zoals:
- Het (achterstallig) beheer en hierbij behorende financiële aspecten;
- De toekomstvisie van Spaarnwoude;
- Het rapport van de Randstedelijke rekenkamer.

Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Niet bijeen geweest

STOPOZ
Niet bijeen geweest

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Heeft niet plaatsgevonden

Portefeuillehoudersoverleg RO
Heeft niet plaatsgevonden

REO
Niet bijeen geweest

Bestuurlijk Overleg Arbeidsmarkt (BOA)

Doorontwikkeling WSP 
Er is een subsidiebedrag van € 80.000,-- toegekend. De coördinator is aangesteld 
om de resterende acties met Pasmatch, IJmond Werkt! en het UWV af te ronden. Het 
Ministerie heeft het WSP bezocht in het kader van de aanvraag matchen op werk. 
Twee aspecten zijn al in voorbereiding maar moeten nog nader worden uitgewerkt. 



De  rollen en verantwoordelijkheden van de wethouder en de partners voor wat 
betreft het WSP en de begroting voor na 2018. De input hiervoor komt vanuit het 
WSP. De coördinator dan wel de partners in het WSP zal/zullen dit stuk in het 
eerstvolgende BOA op 19 juli presenteren.

Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein

Overleg heeft niet plaatsgevonden

GR Paswerk
Het bestuur heeft de Jaarrekening 2017  en het Sociaal jaarverslag vastgesteld en is 
beschikbaar voor raad. (Opm.: digipost vorige week)

Pfo IASZ
Niet bijeen geweest

Bestuurlijk overleg Volksgezondheid
Het overleg besloot:



Stivas
Niet bijeen geweest.

Bestuurdersplatform NZKG
Niet bijeen geweest.

MRA RO Zuid Kennemerland
Niet bijeen geweest
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